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F‐TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2007‐12‐13 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

V I C E   O R D F Ö R A N D E : L I N U S   E K L U N D

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : E R I K   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : H A N N E S   K U U S I S T O

O R D F Ö R A N D E   F O C : J O N N Y   K A R L S S O N

V I C E   O R D F Ö R A N D E   F A RM : J O A K I M  O L S S O N

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2  RAPPORT FRÅN F6 
  F6 har inte gjort någonting den senaste tiden. Nu närmast så skall de ha ET‐raj den 21:e. 

§ 3  RAPPORT FRÅN DP 
DP har haft ett mycket välbesökt och  lyckat  julbord. Det mesta gick åt  förutom de  sista  fem 

kilona julskinka. De hade också en juldup förra veckan, men dock så blir det ingen dup imorgon. 

§ 4  RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK planerar en omsits i läsperiod 3. De är också i full gång och planerar sin överlämning. De 

nya har dessutom redan ordnat overaller. 

§ 5  RAPPORT FRÅN SNF 
  I SNF så händer det inte mycket just nu. 

§ 6  RAPPORT FRÅN FOC 
  Foc har återigen köpt godis till Focumama. De har dessutom fått sina kläder nu. 
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§ 7  RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har haft en överlämning med de nya. De har också återupptagit kontakten med Cern. De 

pratar med Cederwall om finansieringen av en eventuell Cern‐resa. Karin har också pratat med 

Saab Space om framtida projekt. 

§ 8  RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
  Hiller, Gill och Jonny har ”lussat”. 

Hiller vill att vi skall föra fram åsikten till kåren om att terminen borde börja tidigare istället för 

att sluta så här nära jul. 

§ 9  INSTITUTIONSRÅD 
Henhan  försvinner  efter  nyår  och  vi  behöver  ersätta  honom  med  en  ny  representant  i 

institutionsrådet för MC2. Vi bestämmer att de som vill sitta kvar på de andra  institutionerna 

får göra det då de förmodligen är de mest lämpade i och med att de har erfarenheten. Till MC2 

söker  både  Oskar  Allerbo  och  Hannes.  Efter  omröstning  så  bestämmer  vi  oss  för  att 

rekommendera Hannes. Vi konstaterar att vi kommer behöva styra upp detta  till sommaren. 

T.ex. så borde det finnas en sida på Ftek med alla våra representanter listade. 

§ 10  SNF‐ASPAR 
Anton Wahnström vill bli VBL i SNF. Vi beslutar att välja honom, men beslutet kommer att 

behöva bekräftas på nästa sektionsmöte. 

Beslut: Att välja in Anton Wahnström som VBL i kontinuitetsgrupp 2 för SNF. 

§ 11  FOCUS UNDER TENTAVECKAN 
DP kommer att sätta upp ett  internt städschema  för Focus under tentaveckan så att det  inte 

skall se allt för grisigt ut där då inga ettor städar. 

§ 12  TEKNISK MATEMATIK 
Cederwall  är mycket  upprörd  över  hur  vissa  tänker  sig  studieplanen  för  TM  programmet. 

Många vill  fortfarande,  trots våra vilda protester, ha med mekanik V1  i studieplanen. Nu har 

dock  institutionen  för  Applied Mechanics,  vars mastersprogram  är  tänkt  att  vara  ett  av  de 

ackrediterade  programmen  för  TM,  gått  ut  och  sagt  att  de  inte  god  tar  den  kursen  som 

förkunskap till deras mastersprogram. 

§ 13  UPPRUSTNINGEN AV FOCUS 
Richard har kollat upp priset för plastväxter och funnit att det är klart överkomligt. Richard skall 

beställa växter så att vi har dem efter nyår. 

Vi bestämmer att vi skall jobba efter omtentaveckan, men måste börja senast den 17:e januari. 
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§ 14  TEAM BUILDNING 
Förslag på en  roadtrip med Britney  läggs  fram. Linus skall också kolla upp vad det kostar att 

vara ute på Gökboet. 

§ 15  NÄSTA MÖTE 
  Nästa möte hålls efter nyår. 

§ 16  MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 

 


